
ALGEMENE REGEL
Voorrang aan elke bestuurder die van rechts komt

• elke bestuuder

• niet alleen op kruispunten, 

maar ook op pleinen, 

openbare parkeerplaatsen 

en op elke plaats waar een 

bestuurder op normale 

wijze rechts van een andere 

kan komen

• B17 = herinnering



UITZONDERINGEN
Verkeerslichten Voorrangsborden

Bevoegde personenPad of aardeweg



Commissie verkeer en mobiliteit 26/11/2014
5. Varia. a) G. Gezellestraat/Vekenstraat.

De vraag is om het fietspad vanaf de Kesselsesteenweg naar de G.Gezellestraat te 

laten doorlopen. Door het aanbrengen van een doorlopend fietspad wijzigt de 

voorrangsregeling voor de fietsers. Het betreft hier een kruispunt met voorrang van 

rechts. Het kruispunt dient bekeken hoe het kan geregulariseerd worden. 

Commissie verkeer en mobiliteit 20/05/2015
g) Voorrangsregeling Vekenstraat. De signalisatie thv Vekenstraat met G.Gezellestraat 

is niet duidelijk. Het is voorrang van rechts en er staat een stopstreep. Waarom 

wordt het fietspad van de G. Gezellestraat ter hoogte van het kruispunt met de 

Vekenstraat niet doorgetrokken? Deze situatie zal verder onderzocht worden. 



Situatie november 2015: Vekenstraat



Situatie november 2015: G.Gezellestraat



Vragen

• Sinds wanneer staat het bord B5 er op het einde van de Vekenstraat?

• Hoe kunnen bestuurders, komende van de Kesselsesteenweg, weten of dit bord er staat en zij 

voorrang hebben? Met andere woorden: sinds wanneer is het wettelijk om een bord B5  te plaatsen 

zonder dit in combinatie te doen met een bord B9 of B15?

• Hoeveel ongevallen zijn er gebeurd op de kruispunten Kesselsesteenweg-G.Gezellestraat en 

G.Gezellestraat-Vekenstraat sinds november 2014?

• Wat met de fietsers en voetgangers? Elk voertuig komende van de Vekenstraat dat stopt aan de 

stopstreep, staat op het zebrapad en voor het begin van het fietspad en is bijgevolg in overtreding met 

onder meer artikel 40.5

• Wanneer denkt het gemeentebestuur hierin eindelijk duidelijkheid te kunnen verschaffen? Of dient 

dit opnieuw meer dan een jaar lang gebracht te worden op de commissie verkeer en mobiliteit?


